
Aan het college van burgemeester en wethouders 

door tussenkomst van de raadsvoorzitter 

 

Onderwerp: Raadsvragen ex artikel 40 Reglement van orde / het bericht dat 

gemeenten een gat van een half miljard hebben voor de uitbetaling van pensioenen 

wethouders. 

 

Ridderkerk, 2 december 2014 

Geacht college, 
 
Uit onderzoek gedaan door Deloitte in opdracht van het Ministerie van Binnenlandse Zaken en 

Koninkrijksrelaties blijkt dat gemeenten een dekkingstekort van bijna 50% hebben voor de uitkering 

van pensioenen van wethouders.   

1. Bent u bekend met dit rapport?  

 

2. Is er op dit moment sprake van een dekkingstekort in Ridderkerk? Zo ja, hoe groot is die?  

 

3. Veel gemeenten nemen de uitbetaling van gepensioneerde wethouders op in de begroting als 

jaarlijkse terugkerende arbeidskosten. Wordt deze systematiek ook in Ridderkerk toegepast? 

Zo ja, hoe hoog is het bedrag dat jaarlijks wordt uitbetaald?  

 

4. Op welke manier houdt u rekening met de uitbetaling van toekomstige 

pensioenverplichtingen?  

 

5. Wat is de verwachte stijging in de uitbetaling van pensioenen wethouders de komende 4 jaar? 

 

6. Hoe groot is de huidige getroffen voorziening in Ridderkerk voor 2015?  

 

7. Welk bedrag verwacht u te moeten betalen aan wethouderspensioenen in 2015?  

 

8. Wordt de benodigde voorziening van Ridderkerk jaarlijks herberekend?  

 

 

Farahnaz Fräser 

Fractievoorzitter D66/GroenLinks 


